
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Dato  Tidspunkt Sted  

25. april 2024 16.30 Mødelokale 1 

  

 Dagsorden  

1. 

B 

Valg af nyhedsbrevskribent Vi samler op afslutningsvis for at beslutte om der 

skal skrives et nyhedsbrev.  

2. 

B 

Godkendelse af dagsorden og referat (10 min.) 

Maria 

Kort bemærkning: et ønske om at få tilsendt 

dagsorden en lille uge i forvejen. 

3. 

O. 

 

 

Meddelelser: (20 min) 

Forperson 

Ledelse 

Medarbejdere 

Elevrådet 

Andre 

Forperson: Maria byder velkommen til Rukiye, 

nyvalgt TR for lærerne (dansklærer i 1A). 

Nyhed på HTK: valg til skolebestyrelse. Per har 

overblik over hvem der er på valg. 

Ledelse: MHS har taget initiativ til en årlig 

skoleskak-turnering i HTK. Deltaget i SkoleDM i 

skak, MHS fik en 6. plads. Også i Skolefodbold 

har MHS fået flere pokaler. 

Godt i gang med næste års skoleplanlægning, 

teamdannelse, et par stillingsopslag er slået op. En 

mat.vejleder har sagt op, der søges en ny vejleder. 

Mail fra skoleudvalgsformanden med opbakning 

til MHS’s ledelse og medarbejdere (jf. borgermøde 

afholdt på MHS) 

Medarbejdere: OK 24 i BUPL blev stemt 

igennem ligeså på lærernes område. 

4. 

B. 

 

Status på sagen vedrørende overflytning af 

Borgerskolens gruppeordning til 

Mølleholmskolen. 

Maria og Per 

Maria og Per indleder med en tilbagemelding fra 

dialogmødet den 19. marts. Derudover redegøres 

for den politiske proces frem mod en endelig 

beslutning. 

 

Der er møde i ISO 14/5 og 22/5 i ØU. Endelig 

afgørelse afventes i løbet af maj. 

 

 

5. 

D. 

Tilbagemelding fra skoleudviklingssamtalen. 

Per 

Der udarbejdes en skoleaftale hvert år på baggrund 

af skoleudviklingssamtalen. Skoleaftalen er 

lovpligtig. Referatet skal lægges på skolens 

hjemmeside.  

Maria deltog i samtalen i egenskab af forperson for 

bestyrelsen.  Vært for mødet var Institutions- og 

Skolecentret. Øvrige deltagere var skolens ledelse 

samt TR og AMR for lærerne. I skrivende stund 

foreligger der endnu ikke et mødereferat. Referatet 

sendes til skolebestyrelsen, når det foreligger Per. 



 

 

Per sender dagsordenen og Datapakke til 

Skoleudviklingssamtalen ud til bestyrelsen. 

 

6. 

O. 

Fastsættelse af ordensregler og værdiregelsæt 

Maria 

 

Se følgende link: Ordensregler og værdiregelsæt | 

Skole og Forældre (skole-foraeldre.dk) 

 
Fremme af god orden i folkeskolen | Børne– og 
Undervisningsministeriet (uvm.dk) 

Lovgivningen tilsiger, at vi skal have disse to 

principper. Skolen vil gerne drøfte dem til vores 

kommende MED-møde. 

Forældreperspektivet: Ordensreglerne bliver 

efterlyst af flere forældre, ønsket er større 

synlighed omkring de handlemuligheder skolen 

har og hvilke de anvender. En balance mellem 

håndtering af de børn der handler forkert og de 

børn som det går ud over eller er vidner til. Mere 

synlighed omkring hvilke foranstaltninger der 

anvendes. 

Ordensreglerne har en effektiv signalværdi. Med 

dem signalerer vi, at vi bruger de midler vi har til 

rådighed. Det er samtidig vigtigt at synliggøre 

hvad der gøres for det øvrige fællesskab, der har 

været vidne til en uhensigtsmæssig adfærd. 

Per sammenskriver retningslinjer for 

uhensigtsmæssig adfærd med ordensregler (Marias 

dokument) samt levere input til beskrivelse af 

underretninger m.m. 
 

7. 

D. 

Efterbehandling af bestyrelsesseminaret 4. 

februar. 

Maria 

Opsamling på drøftelserne: Hvor står vi nu og 

hvad skal vi tage initiativ til? 

8 

O. 

Orientering om ny aftale folkeskolen 

Per 

Et bred flertal i Folketinget har indgået en ny aftale 

om folkeskolen. Per redegør for aftalens 

overordnede indhold samt tidshorisonten for 

implementeringen. Læs mere her: Ny aftale om 

folkeskolen | Børne– og Undervisningsministeriet (uvm.dk) 
 

Se desuden bilag. 

9 

O. 

Status på skoleindskrivningen 2024. 

Per 

Rikke redegør for processen og slutresultatet. 

Der er i runde tal 20 børn i hver af de to grupper. 

Grupperne er godt blandet med alt, hvad det 

indebærer. Ole har indledt et samarbejde med 

vores logopæd med særligt fokus på 

sprogstimulering. 

10. 

D. 

 

Styringsdokumentet 

Maria 

Rykkes til næste SB-møde 

Per har på baggrund af bestyrelsens beslutninger 

udarbejdet et såkaldt styringsdokument. Der 

redegøres for indholdet og efterfølgende ønskes en 

drøftelse af, hvilke initiativer det kalder på. 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/ordensregler-og-v%C3%A6rdiregels%C3%A6t
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/ordensregler-og-v%C3%A6rdiregels%C3%A6t
https://www.uvm.dk/folkeskolen/laering-og-laeringsmiljoe/ro-og-klasseledelse/fremme-af-god-orden-i-folkeskolen
https://www.uvm.dk/folkeskolen/laering-og-laeringsmiljoe/ro-og-klasseledelse/fremme-af-god-orden-i-folkeskolen
https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2024/mar/240319-ny-aftale-om-folkeskolen
https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2024/mar/240319-ny-aftale-om-folkeskolen


 

 

 

Maria Kolby Rasmussen, forperson. 

 

11. 

O. 

Status på praktisk, musiske fag. 

Per 

Rykkes til næste SB-møde 

Per redegør for status på området: aflyste timer, 

linjefagsdækning m.v. 

9. Punkter til et nyhedsbrev  

12. Punkter til næste møde Valg: overblik over, hvem der er på valg, dato og 

tidspunkt for valgmødet 

13. Evt. Skolebestyrelsesmødet rykkes fra den 27/5 til den 

22/5 grundet forberedelse til Dialogmøde med 

Skolebestyrelsen og institutions- og skoleudvalg 

 


